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 Witam Wszystkich serdecznie! 

 

Rynek budowlany pomału budzi się do życia. Raporty z rynku 

wskazują, iż sprzedaż materiałów ściennych rośnie z miesiąca 

na miesiąc, według GUS-u liczba rozpoczętych budów po 

pierwszych czterech miesiącach wzrosła o 53% rok/rok. 

Wszystko to oznacza, iż zapotrzebowanie na nasze produkty 

będzie rosło w drugiej połowie roku, a następne dwa lata 

również będą miały dużą dynamikę sprzedaży. 

Jeszcze tych pozytywnych zmian na rynku nie odczuwamy tak 

mocno, miejmy tylko świadomość, iż to chwilowe spowolnienie 

dotyczy nie tylko nas, a całego rynku materiałów budowlanych. 

 

Pozdrawiam  

Zbigniew Kaliciński  


